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Verslag Algemene Ledenvergadering ECN  

Datum:  dinsdag 19 september 2023 

Locatie : de Brinkhof te Norg 

Aanvang 19.30 uur; einde 22.00 uur 

Aanwezig: Herman Cock, Gerard Offringa, Martien Haasjes, Jeroen Niezen, Richard Ton, 

Susanne Ton, G.J. Nijboer, Wim Stroetinga, Bart Bernson, Reinier Bruil, Henk Schaddenhorst, 

Ingrid Dellemann, Jan de Boer, Klaas Dolsma, Janny van der Heijden, Hans Barelds, Ada 

Laverman, Otto Groenewold, Wienus Kielman, Caroline Warmerdam, Jan van Dijk, Vincent 

Vroon, Gerard van de Woude, Tjitte de Jong, Frederik van Lookeren van Campagne, Florence 

Wagter, Clemens Kester, Fokke de Jong,  

Afmeldingen van :  Jelle Ettema, Henri Wolters, Tjitske Kind, Feiko van der Velde,- Hettie van 

Dijk, Bouke van der Velde, Han Peper, Roel Westerhof, Wietze de Wind, Hans Barelds, Rinus 

Pries, Geert Helder, Nelly Nieuwenhuizen en Huib de Langen 

 

1. Opening en vaststellen Agenda. 

 Voorzitter Jeroen Niezen opent de vergadering en heet allen hartelijk welkom. Hij 

refereert aan de ALV van 21 juni 2023 waarin we hebben afgesproken dat we voor de 

formele afhandeling van de Jaarstukken 2022 deze als bestuur verder zouden afronden 

en een compleet pakket aan deze ALV voorleggen. Dat is door hard gelukt en de stukken 

liggen nu ter besluitvorming voor. 

Maar eerst heeft Jeroen een droef bericht. Op het zonnepark HALO te Langelo is zeer 

recent ingebroken met als gevolg dat het meeste koperdraad is gestolen en 7 van de 9 

omvormers niet meer werken. Geschatte schade ergens tussen de € 100.000 en € 

150.000,-. Klaas Dolsma geeft een andere toelichting. Politie aanwezig geweest; entree 

weer provisorisch gerepareerd. Verder komende dagen nader onderzoek naar toedracht  

door politie, verder overleg met verzekeringsmaatschappij etc. ECN lid Sietze de Jong 

ondersteunt Klaas bij gesprek met verzekeringsmaatschappij. We zullen leden op de 

hoogte houden van de ontwikkelingen. 

Agenda conform vastgesteld. 

2.  Notulen ALV 21 juni 2023 

Notulen conform vastgesteld 

3. Jaarstukken 2022 ECN   

Jeroen we hebben hard gewerkt om alles beter op rij te krijgen. We werken nog steeds 

aan meer verbetering. Door penningmeester Huib de Langen ( nu op vakantie)  is met 

name hard gewerkt.  

Vraag over Jaarrekening: Wat zijn kortlopende schulden: Klaas die schulden die op korte 

termijn ( < 1 jaar ) afgelost moeten worden. 

Voorzitter van de kascommissie Reinier Bruil doet mede namens Henk Schaddenhorst 
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( ook lid kascie) mondeling verslag van hun bevindingen. We hebben vooral gekeken 

naar zaken die we niet zo goed begrepen en steekproef gedaan op rekeningen en 

bankafschriften.  Alle vragen en opmerkingen zijn afdoende beantwoord door 

penningmeester Huib de Langen. Geen onvolkomenheden gesignaleerd. 

Voorstel van de Kascommissie dan ook om bestuur decharge te verlenen voor haar 

gevoerde beleid. ALV stemt hier unaniem mee in. 

Kascommissie voor 2024 bestaat uit Henk Schaddenhorst en Wim Stroetinga. 

Verder besluit ALV om: 

 1. Jaarrekening en toelichting conform vast te stellen. 

2. Inhoudelijk Jaarverslag 2022 conform vast te stellen. 

 

4. Beschrijving huidige structuur ECN. 

 

Jeroen geeft korte toelichting op beschrijving.  

ECN heeft de laatste jaren een enorme ontwikkeling doorgemaakt. In deze notitie 

wordt de huidige organisatie en projecten en daaraan gekoppelde organisatie en 

samenwerking uiteen gezet. 

Bedoeling van het bestuur is om alles weer eens helder op een rijtje te zetten ten 

behoeve van de leden. 

Complimenten vanuit ALV op dit stuk! Helder verhaal goed dat het gebeurd. We 

zetten stuk op website 

 

Besluit ALV: 

Beschrijving huidige structuur wordt verder voor kennisgeving aangenomen.  

 

5. Projectplan Zon op Dak Noordenveld 

 

Jeroen:In 2020 is de Coöperatie Noordseveld op Rozen opgericht om zon op dak te 
ontwikkelen. Na de realisatie van zonnepark Zomerbad Peize hebben de zaken een 
andere wending genomen. Daarom heeft het bestuur in de ALV van 29 november 
2022 voorgesteld dat Energiecoöperatie Noordseveld de ontwikkeling van zon op 
dak gaat oppakken. De ALV heeft hier een grote prioriteit aan gegeven. Daarom is 
het bestuur hier na de ALV voortvarend mee aan de slag gegaan. Voor u ligt het 
projectplan op basis waarvan het bestuur aan de slag wil gaan ( en deels al is 
gegaan). 
Vraag : hoeveel leden heb je nodig om bij een geslaagd project om het te kunnen 
realiseren?  
Klaas: per 5 KWh heb je 1 lid nodig. Deelname kost geen investering ( symbolisch 1 

cent) . Stroom wordt geleverd aan Energie van Ons. 

Richard deze constructie past binnen SCE-regeling. 

Klaas alle eventuele opbrengsten komen ten goede van ECN. 

 Jeroen businesscase kan nog niet uit. Levert wel groene stroom op. 
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Ledenaansprakelijkheid uitgesloten. Lidmaatschap bij begin vereist. 

Richard we onderzoeken nog 3 lokaties; PLUS in Norg; 2 lokaties aan de Westeresch 

in Roden. Locatie in Peize staat in de wacht. 

Jeroen; we kunnen waarschijnlijk onze eigen inzet en bijdrage terughalen van 

subsidie provincie Drenthe. We houden wel de financiële situatie in de gaten. 

ALV akkoord met voorstel. 

 

De ALV besluit: 

1. In te stemmen met het projectplan Zon op Dak Noordenveld 
2. In 2023 een bedrag van € 30.000 uit eigen middelen in te zetten voor de ontwikkeling van 
4 daken (fase 1). 

 
 
6. Voorstel Statutenwijziging 
Wijziging noodzakelijk ivm aanvragen SCE subsidie aan te vragen. Deze nieuwe 
vereiste is letterlijk geëist van SCE subsidieregeling. 
We gaan nog met de notaris aan de slag. Om de laatste details nog verder uit te 
werken.  
Statuten staan niet op de site. Gaan we nog doen. 
 
 
De ALV besluit:  
1. In te stemmen om de statuten te wijzigen door aan artikel 3 (Doel) een vijfde doel 

toe voegen: 
“5. De coöperatie heeft als doel om hernieuwbare energie te produceren.” 

2. De statuten zodanig te wijzigen dat voldaan wordt aan de eisen van de nieuwe  
Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen (WBTR). 

3. Aangezien minder dan de helft van de leden aanwezig is zal bestuur een 
schriftelijk  stemming uitschrijven onder alle leden. De uitslag van de schriftelijke 
stemming is bindend. 
 
 

7. Actualisering Energievisie ECN 
Jeroen geeft toelichting op de bedoeling van dit agendapunt. De huidige Energievisie 
van ECN dateert al weer van november 2017. Hoewel deze visie grotendeels nog zeer 
actueel en urgent is, is het bestuur van mening dat een discussie met de leden over 
actualisering nuttig is. De wereld is volop in beweging en ook ECN heeft de afgelopen 
jaren niet stilgestaan. 
Het bestuur wil op de ALV daarover een eerste gesprek voeren en input ophalen van 
de leden.  
In de ALV van dit najaar komen we dan hierop terug en gaan we verder hierover in 
gesprek. Vooralsnog is het idee om vervolgens in de ALV van het voorjaar 2024 een 
geactualiseerde visie aan de ALV voor te leggen. 
Jeroen geeft nog korte presentatie van de resultaten die we tot op heden als ECN 
hebben behaald. Presentatie als bijlage bij verslag gevoegd. 
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Algehele conclusie over de gehele linie kunnen we best trots zijn op onze behaalde 
resultaten. Goede basis om op verder te gaan. 
Vervolgens neemt bestuurslid Martien Haasjes de aanwezigen mee voor een eerste 
input voor  
Daarvoor legt hij de leden 3 vragen voor waarop ieder hun eigen reactie mag geven. 
Deze vragen zijn: 
1. Wat willen we als ECN bereiken en wat voor club willen we zijn 
2. Hoe denken we dat doen, wat voor activiteiten horen daarbij 
3. Wat betekent dat voor ECN organisatorisch 
 
Deze reacties (op de bekende geeltjes) worden vervolgens verzameld en zijn input 
voor een eerste uitwerking. Tijdens de ALV melden de leden Reinier Bruil, Florence 
Wagter en Wim Stroetinga zich aan om aan de slag te gaan met een eerste 
uitwerking van deze Geeltjes/opbrengst van de avond. Hulde! 
Martien neemt voortouw en neemt op korte termijn contact op. 
  
8. Rondvraag. 
Geen vragen of opmerkingen 
 

Om 22.00 uur sluit de voorzitter de vergadering en dankt allen voor hun 

aanwezigheid en constructieve bijdragen. 

 

 

 

 


